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Z A P I S N I K 
42. redne seje Sveta zavoda z dne, 24.1.2022  (online) 

 

 
 
Prisotni: 

- člani Sveta zavoda: Rebeka Balažić Tonkli, Brigita Berginc, Albin Kurinčič, Urška Miklavič, Domen 
Rakušček, Tatjana Sok Lavrenčič, Irena Stergar, Marjeta  R. Rakušček, Tea Vulikić 

- ravnteljica: Melita Jakelj, predstavnica sindikata: Martina Zorč Melinc,  tajnik VIZ VI  Karmen Sivec. 
 

Opravičeno odsotni: Anita Fon Bric in Iris Čebokli 
 
 

AD. 1 

 
Predsednica Sveta zavoda, Irena Stergar je po uvodnem pozdravu in ugotovitvi sklepčnosti predlagala za 
overovatelja zapisnika Vulikić Teo in R. Rakušček Marjeto, s čimer so  se vsi prisotni soglasno strinjali. 
 
Predsednica sveta prebere dnevni red: 
 

1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda, 

2. Pregled in potrditev zapisnika  41. seje Sveta zavoda z dne, 04. 01. 2022  

ter potrditev sprejeta predloga in zapisnika  32. korespondenčne seje z dne, 13. 1. 2022, 

3. Predstavitev kandidata, 

4. Nadaljevanje postopka imenovanje ravnatelja po časovnici, 

5. Predlogi in pobude, 

6. Razno. 

 
Člani Sveta zavoda so dnevni red soglasno ( 9 glasov) potrdili. 
 
 

AD.2  

 
Predsednica Sveta zavoda povpraša člane sveta, če ima kdo kakšno pripombo na zapisnik 41. seje Sveta 
zavoda z dne, 4.1.2022.  
 
Člani Sveta zavoda so soglasno potrdili  zapisnik 41. redne seje, z dne 04. 1. 2022 (9 glasov). 
 
 
Sledila je potrditev sprejetega predloga in zapisnika 32. korespondenčne seje z dne, 13.1.2022. Pripomb ni 
bilo. 
 
Člani Sveta zavoda so soglasno potrdili sprejeti predlog in zapisnik 32. korespondenčne seje, z dne 13. 
1. 2022 (9 glasov). 
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AD. 3 

 
Predsednica Sveta zavoda pozdravi kandidata za ravnatelja g. Primoža Hvala Kamenščka in mu preda 
besedo.  Kandidat se predstavi. Po prestavitvi je potekala razprava med člani sveta in kandidatom. 
 

AD.4 

 
Predsednica Sveta zavoda pove, da se morajo dogovoriti v kakšni obliki bo potekala naslednja seja. Med 
prisotnimi je potekala razprava glede izvedbe naslednje seje. 
 
Člani sveta so soglasno z 9 glasovi podprli sklep, da se sejo, dne 10. 2. 2022   izvede v živo. Če se 
zaradi kakršnegakoli vzroka seje ne bi mogel udeležiti kateri od članov, se bo sejo izvedlo v »hibridni 
obliki« (hkrati v živo in na daljavo), drugače pa se sejo izvede v obliki videokonference. 
 

AD. 5 

 
Pod to točko ni bilo zadev. 
 

AD. 6 

 
Ravnateljica na kratko pove, kakšne so epidemiološke razmere na šoli.  
 
 
 
 
Seja je bila zaključena ob 20:30 
                                                                                                                                Irena Stergar 
 
Zapisala:                                                                                                           Predsednica Sveta zavoda 
Karmen Sivec                                                                                                           
 
 
 
 
Overovatelja zapisnika:                                 
Tea Vulikić                                                                 R. Rakušček Marjeta  


